
 

 

Vijfde verjaardag van PolBru-Cadetten gevierd  
met Franse en Britse collega’s 

De cadetten van de politiezone Brussel HOOFDSTAD Elsene blazen dit jaar vijf kaarsjes uit en doen dat in 
stijl. Zoals ieder jaar mogen de cadetten meelopen in het defilé op de nationale feestdag, maar voor deze 
speciale gelegenheid zullen ze dit jaar niet alleen zijn. Zo komen enerzijds l’Association des Cadets de la 
Gendarmerie du Nord uit Frankrijk en anderzijds de Metropolitan Police Cadets en City of London Police 
Cadets vanuit het Verenigd Koninkrijk om samen met hun Belgische collega’s te defileren. Het wordt alvast 
een unieke uitwisseling van ervaringen en een ontmoeting om nooit te vergeten. 

Dit jaar nemen er 93 cadetten deel aan de zomerstage. Het gaat hierbij om 44 nieuwe jongeren en 47 
jongeren die in het verleden reeds deelnamen aan het initiatief. Een deel van die laatste groep zal ook een 
omkaderende rol op zich nemen en op die manier een link vormen tussen de nieuwe cadetten en de 
politiemedewerkers. De Nederlandstalige lichting volgt de stage vanaf 6 juli tot 24 juli. De Franstalige groep 
sluit aan op 10 juli (wegens timing schoolvakanties) en zal tot 26 juli deelnemen. Met deze nieuwe lichting 
cadetten komt het totale aantal over 5 edities heen op 237 deelnemers te staan. 

Zowat 50 procent van de deelnemers komt uit het Brusselse, gevolgd door 30 procent uit Wallonië en 20 
procent uit Vlaanderen. Dit jaar nemen er 50 jongens deel en 43 meisjes. De stijging in het aantal vrouwelijke 
deelnemers is een opvallende trend die zich nu al enkele jaren doorzet en aantoont dat de interesse voor 
het politieberoep ook bij de meisjes leeft. 

Het programma van deze jongeren is alvast goed gevuld. Zo doorlopen ze de meeste van de politiediensten 
om kennis te maken met de veelzijdigheid van het beroep. In de zomerstage zit onder andere een dagje bij 
onze Directie Interventies, een EHBO-opleiding, een dagje bij de anti-overvalbrigade en een blik achter de 
schermen bij EVA (Emergency Victim Assistance). Uiteraard staan er ook wat sportieve dagen op het 
programma en wordt er hard geoefend om op gepaste wijze mee te lopen in het defilé van de Nationale 
Feestdag op 21 juli.  

“Toen het idee van de cadetten op de tafel kwam, werd er niet lang getwijfeld”, aldus Michel Goovaerts, 
korpschef van de politiezone Brussel HOOFDSTAD Elsene. “We zagen dat een soortgelijk project in Londen 
een groot succes was. De leefwereld van de jongeren dichter bij die van de politiemensen brengen en vice 
versa, dat was en is het eigenlijke doel van de cadetten. En dat het project aanslaat, zien we jaar na jaar aan 
het aantal inschrijvingen. Het beroep van politieman of -vrouw blijft tot de verbeelding spreken en de jeugd 
vindt het interessant om eens een kijkje te nemen in de wereld van de politie. Het is nooit onze bedoeling 
geweest om te rekruteren onder deze jongeren. Maar als er jongens of meisjes zijn die hun roeping 
uiteindelijk vinden binnen ons korps, of een ander politiekorps, dan is dat altijd mooi meegenomen. Ik ben 
dan ook verheugd om te zien dat er inmiddels al drie voormalige cadetten met succes de selectieproeven 
hebben afgelegd en een functie hebben gevonden binnen onze politiezone.”  

  



 

 

Les cinq ans des PolBru Cadets célébrés avec 
leurs collègues français et britanniques 

Cette année, l’unité des cadets de la zone de police de Bruxelles CAPITALE Ixelles fête ses cinq ans et le fait 
en style. Comme chaque année, les cadets participeront au défilé de la Fête Nationale ; mais pour cette 
occasion spéciale, ils ne seront pas seuls : seront présents l'Association des Cadets de la Gendarmerie du 
Nord de France ainsi que les Metropolitan Police Cadets et les City of London Police Cadets du Royaume-Uni 
qui défileront avec leurs collègues belges. Ce sera un échange d'expériences unique et une rencontre 
inoubliable. 

Cette année, 93 cadets ont participé au stage d'été, dont 44 nouveaux cadets et 47 jeunes qui avaient déjà 
participé à l'initiative dans le passé. Certains de ces derniers joueront également un rôle d’encadrant, 
formant de ce fait le lien entre les nouveaux cadets et les policiers. Le stage du groupe néerlandophone a 
lieu du 6 au 24 juillet, tandis que les cadets francophones n’ont commencé que le 10 juillet (en raison des 
vacances scolaires) et finiront le 26 juillet. Cette nouvelle édition des cadets porte à 237 le nombre total de 
participants sur les cinq éditions.  

Environ 50 % des participants viennent de Bruxelles, 30 % de Wallonie et 20 % de Flandre. Cette année, 50 
garçons et 43 filles participent. L'augmentation du nombre de filles est une tendance frappante qui se 
poursuit depuis plusieurs années et qui montre qu’elles sont également intéressées par le métier de la police. 

Le programme du stage est bien fourni : les jeunes ont l’opportunité de découvrir la plupart des services de 
police afin de se familiariser avec la polyvalence du métier. Le stage d'été comprend une journée à la 
direction des Interventions, une formation aux premiers secours, une journée à la brigade anti-agressions et 
un regard dans les coulisses de la cellule EVA (Emergency Victim Assistance). Des journées sportives sont 
également au programme ainsi que le drill pour le défilé lors de la Fête Nationale du 21 juillet.  

« Nous n'avons pas hésité lorsque l'idée des cadets a été proposée » précise Michel Goovaerts, chef de corps 
de la zone de police de Bruxelles CAPITALE Ixelles. « Nous avons constaté qu'un projet similaire à Londres 
connaissait un grand succès. Rapprocher le monde des jeunes de celui des policiers et vice-versa, c'était et 
c'est toujours l'objectif réel des cadets. Et le succès du projet se traduit par le nombre d'inscriptions chaque 
année. Le métier de policier continue de captiver l'imagination et tente les jeunes à venir découvrir le monde 
de la police. L’objectif n’a jamais été de recruter parmi ces jeunes hommes et femmes, mais si certains d’entre 
eux finissent par trouver leur vocation au sein de notre corps de police, ou de tout autre corps de police, c’est 
toujours une bonne chose. Je suis donc heureux de voir que trois anciens cadets ont déjà réussi les épreuves 
de sélection et ont intégré notre corps de police ».  

 


